
ZŠ a MŠ Jarov, V Zahrádkách 48, Praha 3, školní rok 2024/2025 
 

Zápis ze zasedání Rady školy ze dne 22. 5. 2025 
 
Přítomni:  
 
Za rodiče: Mgr. Martina Nováková, Ing. Arch. Braňo Krümmer 
 
Za školu: Simona Vlasáková, Mgr. Lucie Žilová 
 
Za zřizovatele: JUDr. Robert Pecka 
 
Hosté: ředitel školy PaeDr. Stanislav Šebl 
 
Omluveni: Bc. Jan Bartko 
 

1. Zahájení školské rady předsedkyní rady pí Novákovou, odsouhlasení zapisovatele 
školské rady - pí Nováková. 

 
2. Odsouhlasení programu. 

 
 

3. Seznámení s hospodařením za rok 2024 
 
Hospodářský výsledek z doplňkové činnosti činil v roce 2024 celkem 278 224 Kč. 
Tento výsledek škola navrhuje v plné výši přidělit do rezervního fondu. Zatím je to     
v procesu schválení. V rezervním fondu bylo k 31. 12. 2024 celkem 732 227 Kč.  
 
 

4. Zápisy do 1. tříd a zápisy do mateřské školy pro školní rok 2025/2026 
 

K zápisu do 1. tříd pro školní rok 2025/2026 bylo evidováno 103 uchazečů.            
Dne 6. 5. 2025 proběhlo losování. Z 64 uchazečů, kteří splnili 1. zákonné kritérium 
pro přijetí (spádovost), bylo vylosováno 56 uchazečů. Dne 16. 5. bylo školou vydáno 
rozhodnutí o přijetí těchto uchazečů. Díky zpětvzetí přihlášek nakonec nebylo přijato 
5 uchazečů, kteří splnili 1. zákonné kritérium.  
 
Zástupci rodičů vyjádřili vděčnost městské části, která v letošním roce vyhlásila boj    
s tzv. spádovou turistikou. Ačkoli na ZŠ Jarov bylo opět nutné losovat ze spádových 
dětí, převis nebyl tak vysoký a byli jsme jedinou školou P3, kde došlo k losování ze 
spádových dětí. Díky zápisové aplikaci navíc byly zřetelné priority jednotlivých 
uchazečů a dalo se s tím lépe pracovat oproti minulosti.  
 
Zástupci rodičů zároveň poděkovali vedení školy, pí Petřinové a pí Vlasákové za 
organizaci zápisů, komunikaci s rodiči uchazečů, zevrubném informování o aktuálním 
stavu a především za maximální nasazení při hledání řešení pro jednotlivé uchazeče.  
 



Zástupci rodičů vznesli podnět pro organizaci zápisů v příštím školním roce.              
V zápisové aplikaci si uchazeči volí priority škol. S prioritami se prozatím nijak 
nepracuje. Pokud např. uchazeč má svou spádovou školu na 2. místě a je přijat na 
preferovanou školu, automaticky neztrácí nárok na místo ve své spádové škole.       
V případě, že se losuje ze spádových dětí, dochází ke komplikované situaci, kterou 
je nutné řešit. Zároveň v případě nepřijetí je škola povinna zasílat rozhodnutí              
o nepřijetí. V letošním roce si rodiče z důvodu obav podávali více přihlášek               
a následně někteří z nich zaznamenali telefonáty z jiných škol týkající se proseb              
o zpětvzetí přihlášky. Tento proces znamená velké a zbytečné administrativní 
zatížení škol, kterému by se dalo předejít, kdyby se s prioritami škol v aplikaci 
pracovalo. Pan ředitel Šebl tento podnět podpořil a poukázal také na finanční aspekt 
tohoto procesu.  
 
K zápisům do mateřské školy dorazilo 114 přihlášek. Bylo přijato 38 dětí.  

 
 

5. Půdní vestavba, přístavba 2. stupně 
 
U plánované půdní vestavby dochází k mírnému skluzu. V současné chvíli probíhá 
výběrové řízení na dodavatele. Ukončeno bude k 10. 6. 2025, následně poběží lhůta 
pro případné námitky ostatních dodavatelů. Poté se bude podepisovat smlouva          
s vybraným dodavatelem. Město počítá s předáním staveniště k 10. 7. 2025 (původní 
termín byl 1. 7. 2025).  
 
Odbor školství bude 10. 6. 2025 informovat vedení školy o výsledcích výběrového 
řízení. Město počítá s tím, že v případě potřeby dojde k posunutí zahájení školního 
roku o jeden týden. Tyto informace by rodiče měli obdržet nejpozději k 31. 7. 2025. 
Pokud dojde k delší prodlevě se stavbou, vedení školy je připraveno v druhém 
zářijovém týdnu na on-line výuku pro žáky 2.-5. ročníků.   
 
Zástupci rodičů vznesli dotaz na zástupce města, co bude následovat pokud dojde   
k odvolání některého z neúspěšných dodavatelů, nebo co bude následovat               
v případě, že se včas nestihne podepsat smlouva s vybraným dodavatelem. Město 
počítá s tím, že se stavba 10. 7. 2025 předá a vše se stihne v původním termínu.      
S jinou variantou v tuto chvíli nepočítá. 
 
Přístavba 2. stupně. V současné chvíli se stále chystá výběrové řízení na 
projektovou dokumentaci. Dle předloženého harmonogramu bylo zjištěno, že se 
zahájení výuky v nových prostorách posouvá o další rok oproti původnímu 
harmonogramu! Výuka by měla být zahájena až v září 2030. Zástupci rodičů zažádali 
město o vysvětlení, proč již nyní dochází k ročnímu skluzu dle původního 
harmonogramu.  
 

 
6. Podnět od rodičů, venkovní žaluzie 

 
Zástupci rodičů v radě školy obdrželi písemný podnět od zástupců všech tříd ZŠ 
Jarov k zajištění vyhovujících podmínek ke vzdělávání na ZŠ Jarov. Daný podnět byl 



zaslán také panu řediteli Šeblovi a panu místostarostovi pro školství panu Málkovi, 
kterým byl též adresován. Daný podnět je k nahlédnutí u všech třídních důvěrníků      
a u zástupců rodičů v radě školy, kteří jej přivítali a podporují, neboť plně 
koresponduje s jejich snahami, které od října 2024 vyvíjí.  
 
Pan ředitel Šebl je připraven danou situaci řešit. Je v kontaktu s OTSMI, které by 
mělo připravit projekt. Pokud zde však nebude podpora ze strany místostarosty       
p. Málka a vedení města, venkovní žaluzie nebudou dříve než v roce 2026. Na 
vyjádření pana místostarosty čekáme.  
 
 

7. Dopravní situace v okolí školy 
 

V důsledku komplikací ze strany TSK došlo k pozdržení schválených úprav. Do léta 
by snad již měla být realizována úprava přednosti v jízdě v ulici Pod Lipami v úseku 
pod školou. Zároveň by měl být zřízen přechod v ulici Květinková a mělo by dojít       
k úpravě modré parkovací zóny v ulici Pod Lipami (v křížení s ulicí Rixdorfská), kde 
není dodržena povinná vzdálenost od přechodu.  
 
Dne 28. 3. 2025 proběhla schůzka pana ředitele Šebla, zástupců rodičů v radě školy, 
místostarosty pro dopravu p. Ruta a vedoucího odboru dopravy p. Pirkla, kde byly 
diskutovány další body. Došlo k vzájemné shodě ohledně nevyhovující bezpečnostní 
situace v ulici V Zahrádkách. V horní části ulice by mělo dojít k osazení sloupků, 
čímž dojde k likvidaci nelegálních parkovacích ploch a bude zajištěna pěší návaznost 
k mateřské školce. Předpoklad realizace je 9/2025.  
 
Dne 21. 5. 2025 proběhla schůzka vybraných rodičů s panem učitelem Horou v rámci 
dopravního projektu, který v letošním roce škola realizuje. Byly získány další podněty 
k zlepšení dopravní situace v oblasti Jarova/Vackova, které budou následně řešeny. 
S výstupy budou rodiče seznámeni.  
 
 

8. Revitalizace prostoru před školou 
 
Vedení školy se se zástupci rodičů v radě školy intenzivně zasazuje o revitalizaci 
prostoru před školou a společnými silami se nyní intenzivně pracuje na návrzích. Děti 
společně s Lenkou Raškovou vytváří náměty a diskutují o tom, co by v předprostoru 
školy uvítaly. Počítá se s výmalbou prostoru, přidáním dalších laviček či židlí              
a umístěním vitrín na plot školy. Řeší se zeleň a diskutuje se také využití širšího 
prostoru před školou. Vše se dále bude řešit s architektkou, příslušnými odbory          
a p. místostarostou Rutem, který školu v těchto snahách podporuje. Předpoklad 
realizace 9/2025. 

 
 
 
 
 
 



9. Natáčení projektu Pěšky do školy 
 
V průběhu června a září 2025 by mělo dojít na ZŠ Jarov k natáčení projektu Pěšky 
do školy v rámci série czeXperiment. Rodiče byli informováni prostřednictvím třídních 
důvěrníků.  
 
V rámci připravovaného dokumentu bychom rádi oslovili cca 15 rodičů s dětmi, kteří 
nám poskytnou zpětnou vazbu na danou akci (pěší týden). Jakmile to bude aktuální, 
rodiče budou o všem potřebném informováni přes bakaláře.  

 
 

10. Ostatní 
 
Dne 10. 6. 2025 od 16 hodin proběhne v prostorách školy akce Klubu rodičů ve 
spolupráci se SRPŠ. Bude využito služeb nově vzniklé komunitní půjčovny P3.  
 
Kroužky na příští školní rok budou zveřejněny v září. V rámci schválení dotace na 
šablony dojde k navýšení počtu kroužků, především v oblasti ITC, inkluze, doučování 
dětí s OMJ a bude nadále podporován klub pro nadané.  
 
Již jsou známy výsledky přijímacího řízení na víceletá gymnázia. Z 28 dětí, které se   
v letošním školním roce hlásily, bylo přijato 16 dětí. Ostatní děti přechází na              
2. stupeň na ZŠ Chmelnice, ZŠ Pražačka, ZŠ Jeseniova a ZŠ Lupáčova. Místa pro 
naše žáky nabízí také ZŠ Jiřího z Lobkovic. Přesná čísla, kolik dětí která škola 
přijala, budou zveřejněna na příštím zasedání Rady.  

. 
 

11. Další termín zasedání Rady bude na začátku září upřesněn. Předběžně domluven 
čtvrtek 18. 9. 2025.  

 
 
 
 
 

 
V Praze dne 22. 5. 2025                   Zapsala: Martina Nováková 


